
Hilfe für die Tierheimhunde und Straßenhunde in Alanya
Wir, die Turkish Streetdog Rescue in Alanya benötigen dringend Hilfe. Wir kümmern uns um
Straßen- und Tierheimhunde und suchen Helfer-innen, die sich mit uns um die Hunde im Tierheim
Alanya kümmern möchten. Wir besuchen regelmäßig das Tierheim in Demirtas und freuen uns über
Unterstützung beim Be- und Entladen mit Futter; beim Füttern der Hunde und zum Gassigehen
und den Hunden ein wenig Aufmerksamkeit zu schenken und soziale Kontakte zu ermöglichen.
Ebenso benötigen wir dringend Futterspenden sowie Zubehör wie Hundeleinen, Halsbänder und
mehr. Da nie genug Futter vorhanden ist, freuen wir uns natürlich auch über Geldspenden zum
Futterkauf. Meldet Euch bitte bei uns und schenkt den Vierbeinern etwas Hoffnung!
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Help for the shelter dogs and street dogs in Alanya
We, the Turkish Streetdog Rescue in Alanya, are in urgent need of assistance. We take care of
street and shelter dogs and are looking for volunteers who would like to help us with the dogs at
the Alanya shelter. We regularly visit the shelter in Demirtas and welcome support with loading
and unloading food, feeding the dogs, taking them for walks, and giving them a bit of attention to
enable social interactions. We also urgently need food donations as well as supplies like dog
leashes, collars, and more. As there is never enough food available, we are of course also grateful
for monetary donations for food purchases. Please get in touch with us and give the four-legged
friends some hope!
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Alanya'daki barınak köpekleri ve sokak köpekleri için yardım
Biz, Alanya'daki Turkish Streetdog Rescue, acil yardıma ihtiyacımız var. Sokak ve barınak
köpekleriyle ilgileniyoruz ve Alanya barınak köpeklerine yardım etmek isteyen gönüllüler arıyoruz.
Demirtaş'taki barınağı düzenli olarak ziyaret ediyoruz ve köpekleri beslemek, yiyecekleri yükleyip
boşaltmak, köpeklerle yürüyüş yapmak ve onlara biraz ilgi göstermek için yardım almak istiyoruz.
Ayrıca acil yiyecek bağışlarına ve köpek tasması, yaka gibi malzemelere ihtiyacımız var. Yeterli
yiyecek asla bulunamadığı için, yiyecek satın almak için para bağışlarını da memnuniyetle
karşılıyoruz. Lütfen bizimle iletişime geçin ve dört ayaklıların biraz umudu olsun!
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Internet: www.dog-rescue-alanya.org
Telegram: t.me/tsr_now
Email: team@dog-rescue-alanya.org
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